

Dear Collector,

Thank you for your interest in purchasing the Editon Box of Stefanie Schneider's book

"STRANGER THAN PARADISE"

The Edition of 50 is signed and numbered by the artist and comes with a C-Print included (Title photograph, 20cm x 28cm, 2003, Edition of 50) in a hand made box.

Follow the simple steps to receive your Box before they're all sold out:

1. transfer or deposit 280 € PLUS SHIPPING (5€ Germany | 9€ Europe | 16€ worldwide) to the following account:

Stefanie Schneider
Account # 0110682690
BLZ: 300 209 00
City Bank Düsseldorf
IBAN: DE06300209000110682690
BIC: CIPRDEDD

2. IMPORTANT: Please write your complete return address on the money transfer form / OR EMAIL DELIVERY INFORMATION TO jenny@instantdreams.net.

3. When the money is credited on the account, we will send the book to the given address shown on the bank statement. Please allow 2 weeks delivery time.

Thank you very much
Stefanie Schneider

Liebe Sammlerin, Lieber Sammler,

Vielen Dank für Ihr Interesse eine signierte Editions-Box von Stefanie Schneiders Buch

"STRANGER THAN PARADISE" zu kaufen.

Die Edition von 50 Exemplaren ist von der Künstlerin signiert und numeriert und wird mit einem original C-Print (Titel Fotografie, 20 x 28 cm, 2003, Auflage: 50 Stück) in einer hangemachten Box geliefert. Bitte beachten Sie die folgenden Schritte, um Ihr Buch zu erhalten:

1. Überweisen Sie den Betrag von 280 € PLUS SHIPPING (5€ Deutschland | 9€ Europa | 16€ Weltweit) auf folgendes Konto:

Stefanie Schneider
Konto Nr: 0110682690
BLZ: 300 209 00
City Bank Düsseldorf
IBAN: DE06300209000110682690
BIC: CIPRDEDD

2. WICHTIG: Bitte schreiben Sie die gesamte Adresse, an die das Buch geschickt werden soll, in das Zweckfeld des Überweisungsauftrages. Sollte die Adresse nicht vollständig hineinpassen, schreiben Sie bitte eine E-mail an jenny@instantdreams.net.

3. Spätestens 14 Tage nach Eingang des Geldes auf unserem Konto wird das Buch an die auf dem Kontoauszug genannte Adresse versandt.

Vielen Dank für Ihre Aufmerksamkeit!
Stefanie Schneider